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Uummannaq, 8. August 2011

I  helhold  til  Inatsisartut  forretningsorden  §  37  fremsendes  hermed  følgende  spørgsmål  til 
Naalakkerusisut:

1. Regner man fra Naalakkersuisuts side at hellefiskekvoten for Uummannaq vil blive 
opfisket?

2. Hvor mange tons er der tilbage af kvoten for hellefisk for området for i år?
3. Hvad siger erfaringerne i forhold til tidligere år, vil det blive opfisket?
4. Hvis  fiskekvoten bliver  opfisket,  har  Naalakkersuisut  planer  om at  give  en  kvote 

yderligere for resten af året?

(Kristian Jeremiassen, siumut)

Begrundelse:

Sidste år blev hellefiskekvoten opfisket på et tidligt tidspunkt af året og dette resulterede i meget 
dårlige økonomiske forhold for mange familier.

Nu vil jeg spørge Naalakkersuisut, om de regner med, om kvoten bliver opfisket for i år?

Hvor mange tons er der tilbage af kvoten som ikke er opfisket?

Jeg vil samtidig gerne få redejort hvornår man regner med at kvoten vil blive opfisket.

Samtidig ønsker jeg at vide, om Naalakkersuisut har planer om at give en yderligere kvote til  
hellefisken for resten af året, hvis kvoten bliver opfisket.

Jeg ønsker, at mine spørgsmål skal være besvaret inden 10 arbejdsdage er ovre.
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